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سردار حسین سلامی گفته: به ما میگویند موشکها را زمین بگذارید اما نمی دانند که ما هرگز ابزارهای قدرت خود را تضعیف

و محدود نمیکنیم| هیچگاه خاورمیانه را اشغال نخواهیم کرد.

در نقطه بسیار سرنوشت ساز و حساسی از تاریخ ایستادهایم؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، سردار حسین سلامی در آیین تکریم و معارفه فرمانده سپاه حضرت سیدالشهدا(ع) استان تهران اظهار
کرد: راه ما از درون توانایی ما برای جهاد عبور میکند. این یک تجربه زنده و نزدیک برای ملت ماست و البته با تربیت و پرورش

معنوی و عاشورایی که توسط رهبران عزیز انقلاب به ما آموخته شده که روح عاشورا به این شکل در پیکره جامعه ما جاری
گشته است. وی تصریح کرد: ما امروز در نقطه بسیار سرنوشت ساز و حساسی از تاریخ ایستادهایم، این نقطه نه تنها

نگرانکننده نیست بلکه یک مقطع مهم است چرا که ما با دشمنانی مواجه هستیم که به ظاهر نیرومند ولی در باطن فرسوده و
زنگخورده هستند.در این برهه حساس ما باید براساس نگاه عمیق به باطن فرسوده دشمن تصمیم بگیریم و حرکت کنیم چرا

که با دشمنانی روبه رو هستیم که به ظاهر دارای قدرت و تمدن هستند اما در باطن و حقیقت روزهای زوال و نزدیک به غروب
خود را سپری میکنند. جانشین فرمانده کل سپاه با بیان اینکه ملت ما یأس را بر خلاف تصور و پیش بینی دشمن بر دل های آن
ها نشانده است، ادامه داد: نبرد امروز ما با دشمن جنگ بر سر امیدآفرینی است که کلید بدست آوردنش صبر و بردباری است

و پس از هر سختی آرامش و آسانی قرار دارد چرا که این وعده راستین الهی است. سپاه هم با تمام توان خود آماده حرکت در
این مسیر است و با هر حرکت کوچک و بزرگی آن چنان پاسخ کوبنده ای به دشمن خواهد داد که جهان را شگفت زده کند و
برای عزت ملت ایران تا پای جان می ایستد. سردار سلامی با اشاره به اینکه دشمن امروز تکیه گاه ما نیست خاطر نشان

کرد: امروز ما در نقطهای ایستادهایم که امر به مقاومت و ایستادگی در برابر دشمنان شده ایم حتی نباید میل خفیفی به
ظالمان، ستمگران و دشمنان داشته باشیم و با تکیه بر قدرت ایمان حقیقی در مقابل صفآرایی کفار، مشرکان و منافقان

بایستیم و البته این راه سعادت ماست، برای اینکه به این مهم نائل شویم و اراده خود را به دشمنانمان تحمیل کنیم باید هر روز
قدرتمندتر شویم. وی اظهار داشت: به ما میگویند موشکها را زمین بگذارید و خوب میدانیم که آنها با رویای تسلط بر ما
چنین حرف هایی می زنند اما نمی دانند که ما هرگز ابزارهای قدرت خود را تضعیف و محدود نمیکنیم. شاید آنها از لحاظ

مقیاسهای ظاهری قدرت بالاتر باشند اما قدرت حقیقی در سلاح و تجهیزات نیست، آموزههای دین و تجربیات دیروز و امروز
ما بیانگر این حقیقت است، قدرت در ایمان نهفته و شاخص اصلی قدرت، ایمان جامعه است. جانشین فرمانده کل سپاه در

ادامه تأکید کرد: ما امروز به چنین نیروی مسلح و سپاهی نیاز داریم، این نیرو باید کبریایی را از آن خداوند بداند، اگر تمام
جریانات و امکانات قدرت در جهان متحد شوند جز بر ایمان مردم کشورمان اضافه نخواهد کرد و ما این را از تاریخ و هم از

سنتهای الهی آموختهایم. سردار سلامی در پایان با اشاره به تصویری که از ترامپ در مجمع عمومی سازمان ملل ارائه شد،
تحقیرآمیز بود گریزی هم به سخنان اخیر رئیس جمهور آمریکا زد و گفت: اگر رئیس جمهور آمریکا میگوید ایران در عرض ۱۲
دقیقه میتواند خاورمیانه را اشغال کند این اعتراف دشمن حاکی از قدرت ماست اما باید بداند ما هیچگاه خاورمیانه را اشغال

نخواهیم کرد و با قدرتمان میتوانیم در کمتر از 12 دقیقه خاورمیانه را از شر شیطان بزرگ نجات بدهیم یا در جای دیگری
خودشان با صراحت میگویند که ۷ تریلیون دلار هزینه جنگ کردهاند اما چیزی بدست نیاورده اند پس این نشان می دهد

دشمنان ما شرایط اقتصادی جنگ را از دست داده است و حتی شرایط سیاسی دشمن از بین رفته و ما از هر زمان دیگری
قدرتمندتریم و شکست ناپذیر. آیین تکریم و معارفه فرمانده سپاه سیدالشهدا(ع) استان تهران با حضور سردار سرتیپ سلامی

جانشین محترم فرمانده کل سپاه، سردار یزدی فرمانده سپاه تهران بزرگ، ائمه جمعه و جماعات، روحانیان، خانوادههای معظم
شهدا، آزادگان، جانبازان و ایثارگران و مدیران دستگاههای اجرایی در ستاد فرماندهی سپاه حضرت سیدالشهدا استان تهران

برگزار شد. منبع/ جماران
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